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Ci că în zilele în care glasul îngerului al şaptelea va suna 
din trâmbiţa lui, se va sfârşi taina lui Dumnezeu, aşa 
cum El a vestit robilor Săi profeţii. APOCALIPSA 10:7

ÎNCĂ MAI FACE DUMNEZEU LUCRĂRI 
PUTERNICE CUM A FĂCUT EL ÎN 

BIBLIE?

TE-AI ÎNTREBAT TU VREODATĂ DE CE 
AI NEVOIE SĂ FI BOTEZAT?

DOAR PENTRU CĂ TU EŞTI UN MEMBRU 
DE BISERICĂ, ÎNSEAMNĂ ACEEA CĂ EŞTI 

MÂNTUIT?

CE S-A ÎNTÂMPLAT DE FAPT ÎNTRE ŞARPE 
ŞI EVA ÎN GRĂDINA EDENULUI?

AI ŞTIUT TU CĂ BIBLIA PROMITE CĂ 
TAINA LUI DUMNEZEU VA FI SFÂRŞITĂ ÎN 

ACESTE ZILE DIN URMĂ?

ESTE TIMPUL CA TAINA SĂ FIE DESCHISĂ ŞI 
DESCOPERITĂ LA LUME. 

VREI TU SĂ AUZI ADEVĂRATUL 
CUVÂNT AL LUI DUMNEZEU?
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SUPRANATURALULSupranaturalul

Marcu 16:17-18

Iată semnele care vor însoţi pe cei ce vor crede: în Numele 
Meu vor scoate draci; vor vorbi în limbi noi;
vor lua în mână şerpi; dacă vor bea ceva de moarte, nu îi 
va vătăma; îşi vor pune mâinile peste bolnavi, şi bolnavii se 
vor însănătoşi.

Gândiţi-vă la Florence Nightingale, (bunica ei, 
fondatoarea Crucii Roşii), era cam în greutate 
de şaizeci de livre (aprox. 30 Kg), zăcea acolo 
gata să moară cu un cancer pe duodenul 
stomacului, zăcând acolo să moară. Un mic 
porumbel a zburat în tufiş acolo şi Duhul lui 
Dumnezeu a venit şi a spus, „AŞA VORBEŞTE 
DOMNUL, ea va trăi.” Şi ea cântăreşte o sută 
şi cincizeci şi cinci de livre (aprox. 76 Kg) şi 
este perfect sănătoasă.

Gândiţi-vă la Congresmanul Upshaw şezând 
legat în scaune şi în pat an după an, timp de 
şaizeci şi şase de ani. Şi chiar într-o clipită s-a 
ridicat în picioare, a alergat prin clădire, şi-a 
atins degetele de la picioare, a fost perfect 
făcut normal şi bine.

Doar gândiţi-vă la mii şi mii de persoane care 
au fost vindecate. De ce să stăm aici până 
murim? Haideţi să facem ceva privitor la 
aceasta.

Ai credinţă dacă eşti bolnav sau în nevoie. Biblia spune 
că Isus Cristos este acelaşi ieri, şi azi, şi-n veci, aşa că 
dacă El a fost în stare să înfăptuiască un miracol cu 
două mii de ani în urmă, atunci El este în stare să facă 
la fel astăzi. El ne-a promis că noi suntem vindecaţi, 
dacă noi doar am crede.

Noi toţi putem răsfoi paginile Bibliei şi să vedem că 
Dumnezeu înfăptuieşte miracole: Moise a despărţit 
Marea Roşie, Ilie a chemat o foamete, Isus a umblat 
pe apă, şi ucenicii i-au vindecat pe bolnavi.
Există mii de evenimente miraculoase înregistrate 
în Biblie. Dacă Dumnezeu poartă mărturie cu semne 
şi minuni, atunci unde sunt miracolele Lui astăzi? 
Poate El să vindece cancer cum a vindecat El lepra 
în Biblie? Cum este cu SIDA sau malaria? Poate El 
încă să înfăptuiască un miracol? Da, Dumnezeu încă 
înfăptuieşte miracole şi aceste semne îi urmează pe 
acei ce cred. 

Acum, priviţi prieteni, gândiţi-vă la Regele 
George din Anglia, când el a fost vindecat de 
scleroză multiplă, când ne-am rugat pentru el. 

Ioan 14:12 [Trad. KJV]

Adevărat, adevărat, vă spun, 
că, Cel ce crede în Mine, va 
face şi el lucrările pe care le 
fac Eu; ba încă va face altele 
şi mai mari decât acestea; 
pentru că Eu mă duc la Tatăl.
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Tris 
Griffin a mers la cabinetul doctorului la începutul anului 2013 din cauza 
durerii de spate de care ea s-a temut că ar putea să fie o repetare a luptei ei 
cu cancerul. Un MRI a arătat o „disecţie aortică” în inima ei, care i-a condus pe 
doctori să facă mai departe examinări şi să programeze o operaţie de urgenţă 
în ziua următoare. Linia prin inimă din imagine este o fisură evidentă care ar 
însemna o moarte rapidă şi aproape sigură dacă aceasta s-ar fi rupt.

Florence 
Nightingale, 
o rudenie îndepărtată 
a surorii renumite, a 
avut cancer incurabil 
de stomac. Ea a 
trimis această poză 
ca ultimă rugăminte 
pentru rugăciune 
înainte ca în final 
cancerul să-i ia 
viaţa. Aşa cum 
puteţi vedea, ea a 
fost la punctul de 
moarte înainte ca 
Domnul Isus s-o 
vindece în 1950. 
Poza următoare a 
fost făcută după 
vindecarea ei şi 
trimisă ca o mărturie 
că Dumnezeu încă îi 
vindecă pe bolnavi.

William D. 
Upshaw  
a servit opt 
ani în Casa 
Reprezentanţilor 
Statelor Unite 
şi a candidat la 
preşedinţie în 1932. 
Un accident la fermă 
l-a paralizat de copil, 
şi el a petrecut 66 de 
ani în cârje şi într-un 
scaun pe rotile. 
În 1951, el a fost 
complet vindecat şi 
a umblat perfect tot 
restul vieţii lui.



6 7

Ziua următoare, după ce credincioşii s-au rugat pentru ea, doctorii au făcut 
o altă examinare CT să arate exact locul fisurii înainte de operaţie. De data 
aceasta, imaginile au arătat o inimă complet sănătoasă. Uimit, chirurgul i-a 
spus D-nei Griffin, „Eu nu ştiu ce să vă spun. Aţi avut o disecţie aortică, dar 
acum toată evidenţa este dusă.” El i-a arătat imaginile înainte de rugăciune, iar 
apoi după. „Sunteţi liberă să plecaţi, şi apropo, acolo nici nu este vreun semn 
de cancer. Dumneavoastră sunteţi în perfectă sănătate.”

(stânga) Săgeata doctorului indică 
spre aortă, care este aria întunecată, 
circulară în centrul imaginei. 
Linia diagonală prin aceasta este 
aneurismul, sau „disecţia” din aortă, 
care cere operaţie imediată şi 
aceasta este fatală dacă se rupe. 
(deasupra) Un al doilea examen a 
fost luat în ziua următoare. Disecţia 
a dispărut complet şi niciodată nu 
s-a reîntors.

Trimiteri
Psalm 103:2-3 
Binecuvântează, suflete, pe DOMNUL, şi nu uita nici una din binefacerile Lui! 
El îţi iartă toate fărădelegile tale, El îţi vindecă toate bolile tale;

Isaia 53:5
Dar El era străpuns pentru păcatele noastre, zdrobit pentru fărădelegile noastre. Pedeapsa, care ne 
dă pacea, a căzut peste El, şi prin rănile Lui suntem tămăduiţi.

Marcu 16:17
Iată semnele care vor însoţi pe cei ce vor crede: În Numele Meu vor scoate draci; vor vorbi în 
limbi noi;

Luca 17:6
Şi Domnul a zis: „Dacă aţi avea credinţă cât un grăunte de muştar, aţi zice dudului acestuia: 
‚Desrădăcinează-te şi sădeşte-te în mare,’ şi v-ar asculta.”

Ioan 14:12 [Trad. KJV]
Adevărat, adevărat, vă spun, că, Cel ce crede în Mine, va face şi el lucrările pe care le fac Eu; ba 
încă va face altele şi mai mari decât acestea; pentru că Eu mă duc la Tatăl. 

I Tesaloniceni 1:5
În adevăr, Evanghelia noastră v-a fost propovăduită nu numai cu vorbe, ci cu putere, cu Duhul 
Sfânt şi cu o mare îndrăzneală. Căci ştiţi că, din dragoste pentru voi am fost aşa printre voi. 

Evrei 2:3-4 
Cum vom scăpa noi, dacă stăm nepăsători faţă de o mântuire aşa de mare, care, după ce a fost 
vestită întâi de Domnul, ne-a fost adeverită de cei ce au auzit-o, 
în timp ce Dumnezeu întărea mărturia lor cu semne, puteri şi felurite minuni, şi cu darurile 
Duhului Sfânt, împărţite după voia Sa!

Evrei 13:8 
Isus Cristos este acelaşi ieri, şi azi, şi-n veci.

Iacov 5:15
Rugăciunea făcută cu credinţă va mântui pe cel bolnav, şi Domnul îl va însănătoşa; şi dacă a 
făcut păcate, îi vor fi iertate.

I Petru 2:24
El a purtat păcatele noastre în trupul Său, pe lemn, pentru ca noi, fiind morţi faţă de păcate, să 
trăim pentru neprihănire; prin rănile Lui aţi fost vindecaţi.
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Există mii de denominaţiuni diferite în lume astăzi. 
Fiecare religie o condamnă pe cealaltă, deşi ele toate 
promit salvare prin denominaţiunea lor. Cum ştim noi 
pe care s-o alegem?

Dacă noi alegem biserica Catolică, atunci noi 
acceptăm mijlocirea sfinţilor, care nu este mai mult 
decât să te rogi la idoli. Biblia zice, „Căci există 
un Dumnezeu, şi un mijlocitor între Dumnezeu 
şi oameni, omul Cristos Isus;” (I Tim 2:5). Preotul 
este numit „Tată” care a fost interzis de Isus în 
Matei 23:9: „Şi să nu numiţi pe nici un om tată pe 
pământ: căci unul este Tatăl vostru, care este în 
cer.” Adunarienii lui Dumnezeu ne spun că vorbirea 

JUDECATAJudecata

în limbi este dovada iniţială a Duhului Sfânt, când 
Pavel a spus, „Chiar dacă aş vorbi în limbi omeneşti 
şi îngereşti, şi n-aş avea dragoste, sunt o aramă 
sunătoare, sau un chimval zângănitor.” (I Cor 13:1)  

Aproape toate denominaţiunile sunt gata să ne spună că 
multe lucruri în Biblie sunt interpretate greşit, pierdute 
în traducere, sau nu se aplică în lumea de astăzi. 
Astfel, trebuie noi să credem Biblia sau doctrinele 
denominaţionale? Ce va folosi Dumnezeu ca standard 
pentru judecată?

Dacă eu l-aş întreba pe un Catolic aici în această 
seară, „Prin ce crezi că Dumnezeu va judeca 
lumea?” Catolicul zice, „Prin Biserica Catolică.” 
În regulă, acum care Biserică Catolică? Acum 
ei o au pe cea Romană, cea Ortodoxă Greacă, 
şi multe din ele. Care Biserică Catolică ar fi 
aceasta? Luteranul zice, „Prin noi,” atunci voi 
Baptiştii sunteţi afară. Şi atunci dacă noi am 
zice, „Prin cea Baptistă,” atunci voi Penticostalii 
sunteţi afară. Astfel acolo ar fi aşa o confuzie, 
nimeni nu ar ştii ce să facă; astfel El niciodată nu 
a promis să judece lumea prin biserică.

El a promis să judece lumea prin Cristos, şi 
Cristos este Cuvântul. Şi Biblia este care va 
judeca lumea, care este Isus Cristos acelaşi 
ieri, azi, şi-n veci.

Psalm 96:13 

Înaintea DOMNULUI! 
Căci El vine, căci El vine 
să judece pământul: El va 
judeca lumea cu dreptate, şi 
popoarele cu adevărul Lui.
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Trimiteri
Ioan 1:1
La început era Cuvântul, şi Cuvântul era cu Dumnezeu, şi Cuvântul era Dumnezeu.

Ioan 1:14 
Şi Cuvântul s-a făcut trup, şi a locuit printre noi (şi noi am privit slava Lui, slava întocmai ca a 
singurului născut din Tatăl,) plin de har şi adevăr. 

Ioan 5:22
Tatăl nici nu judecă pe nimeni, ci toată judecata a dat-o Fiului:

Ioan 12:48
Pe cine Mă nesocoteşte, şi nu primeşte cuvintele Mele, are cine-l osândi: Cuvântul pe care l-am 
vestit Eu, acela îl va osândi în ziua de apoi. 

Efeseni 1:5-7 [Trad. KJV]
Ne-a rânduit mai dinainte să fim înfiaţi prin Isus Cristos la sine însuşi, după buna plăcere a voiei 
Sale, 
Spre lauda slavei harului Său, pe care ni l-a dat în Prea Iubitul Lui.
În El avem răscumpărarea prin sângele Lui, iertarea păcatelor, după bogăţiile harului Său; 

Efeseni 2:5-8
Măcar că eram morţi în greşelile noastre, ne-a adus la viaţă împreună cu Cristos, (prin har 
sunteţi mântuiţi)
El ne-a înviat împreună, şi ne-a pus să şedem împreună în locurile cereşti în Cristos Isus,
Ca să arate în veacurile viitoare nemărginita bogăţie a harului Său, în bunătatea Lui faţă de noi în 
Cristos Isus.
Căci prin har aţi fost mântuiţi, prin credinţă. Şi aceasta nu vine de la voi; ci este darul lui 
Dumnezeu:

I Ioan 1:7
Dar dacă umblăm în lumină, după cum El însuşi este în lumină, avem părtăşie unii cu alţii; şi 
sângele lui Isus Cristos Fiul Lui, ne curăţeşte de orice păcat. 

Apocalipsa 22:18-19 [Trad. KJV]
Mărturisesc oricui aude cuvintele proorociei din cartea aceasta că, dacă va adăuga cineva ceva la 
ele, Dumnezeu îi va adăuga urgiile scrise în cartea aceasta.
Şi dacă scoate cineva ceva din cuvintele cărţii acestei proorocii, îi va scoate Dumnezeu partea lui 
din cartea vieţii, şi din cetatea sfântă, şi din lucrurile care sunt scrise în cartea aceasta.
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Fapte 2:38

Atunci le-a zis Petru, „PocăiŢi-vă și fiecare din voi să 
fie botezat în Numele lui Isus Cristos, pentru iertarea 
păcatelor voastre, și veŢi primi darul Duhului Sfânt.”

Evident, că botezul este foarte important, dar contează 
cum suntem noi botezaţi? Există un botez corect, sau 
va merge orice? Dacă tu crezi Biblia, atunci DA, există 
un botez corect. 

Cele mai multe biserici botează în Numele Tatălui, Fiului, 
şi Duhului Sfânt, dar acesta nu este corect după Biblie.

În Fapte 19, acolo erau anumiţi oameni care au crezut 
deja în Isus Cristos, dar încă nu au primit Duhul Sfânt 
în inimile lor. Apostolul Pavel a ştiut felul corect de a 
primi Duhul Sfânt, aşa că i-a întrebat, „Cu ce botez aţi 
fost voi atunci botezaţi?” Şi ei au spus, „Cu botezul 
lui Ioan.” (Fapte 19:3) Pavel a văzut că ei nu au fost 
botezaţi după porunca lui Petru în Fapte 2:38, astfel el 
i-a instruit să fie re-botezaţi în Numele Domnului Isus. 
Atunci, cum s-a promis, ei au primit Duhul Sfânt.

Astfel, de ce au botezat ucenicii în Numele lui Isus când 
Isus, Însuşi, le-a spus să boteze în Numele [singular] 

NUMELENumele

Marcu 16:16

Cel ce crede şi este botezat 
va fi mântuit; dar cel ce nu 
crede va fi osândit.
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(nu „nume” plural) Tatălui, şi al Fiului, 
şi al Duhului Sfânt? (Matei 28:19) Au 
făcut ei o greşeală? Nu! Ei au făcut 
exact cum au fost sfătuiţi.

Aşa cum citeşti acest articol, gândeşte-
te la numele tău. Eşti tu un fiu? Este 
numele tău, „Fiu”? Eşti tu o mamă? 
Este numele tău, „Mamă”? Desigur 
că nu, acelea sunt în mod simplu 
titluri. Tu ai un nume adevărat, şi aşa 
are Dumnezeu. 

Iată răspunsul:

Şi nu există un astfel de lucru în 
Biblie ca cineva să fi fost botezat 
vreodată în numele Tatălui, Fiului, 
Duhului Sfânt; pentru că nu există 

un astfel de lucru. Tată nu este nume; şi Fiu 
nu este nume, şi Duh Sfânt nu este nume; dar 
Numele Tatălui, Fiului, Duhului Sfânt este Domnul 
Isus Cristos.

Isus Cristos este Dumnezeu! El este Tatăl, Fiul, şi 
Duhul Sfânt.

Dacă tu cauţi după Duhul Sfânt şi te întrebi de ce 
Domnul nu ţi l-a dat încă, atunci tu ai putea să vrei să-
ţi pui aceeaşi întrebare care a pus-o Pavel, „Dar cu ce 
botez aţi fost botezaţi?”

Trimiteri
Matei 28:19
Duceţi-vă de aceea, şi învăţaţi toate naţiunile, botezându-i în Numele Tatălui, şi al Fiului, şi al 
Duhului Sfânt:   [Care este Numele Tatălui? Numele Fiului? Numele Duhului Sfânt?]

Marcu 16:16
Cel ce crede şi este botezat va fi mântuit; dar cel ce nu crede va fi osândit.

Ioan 5:43
Eu am venit în Numele Tatălui Meu, şi nu Mă primiţi; dacă va veni un altul, în numele lui însuşi, 
pe acela îl veţi primi. [Dacă El vine în Numele Tatălui Său, atunci care este Numele Lui?]

Ioan 10:30
Eu şi Tatăl Meu suntem unul.

Ioan 12:45
Şi cel ce Mă vede pe Mine îl vede pe Cel ce M-a trimis.

Ioan 14:8-9
„Doamne”, i-a zis Filip, „arată-ne pe Tatăl, şi ne este de ajuns.” 
Isus i-a zis: „De atâta vreme sunt cu voi, şi nu M-ai cunoscut, Filipe? cine M-a văzut pe Mine, a 
văzut pe Tatăl. Cum zici tu dar: ‚Arată-ne pe Tatăl?’”

Ioan 20:27-28
Apoi a zis lui Toma: „Adu-ţi degetul încoace, şi uită-te la mâinile Mele; şi adu-ţi mâna, şi pune-o în 
coasta Mea; şi nu fi necredincios, ci credincios.”
Drept răspuns, Toma I-a zis: „Domnul meu şi Dumnezeul meu!” 

Fapte 2:38-39 [Trad. KJV]
Atunci le-a zis Petru, „Pocăiţi-vă şi fiecare din voi să fie botezat în Numele lui Isus Cristos, pentru 
iertarea păcatelor voastre, şi veţi primi darul Duhului Sfânt.
Căci făgăduinţa aceasta este pentru voi, pentru copiii voştri, şi pentru toţi cei ce sunt departe 
acum, în oricât de mare număr îi va chema Domnul, Dumnezeul nostru.”

Fapte 4:12
În nimeni altul nu este mântuire: căci nu este sub cer nici un alt Nume dat oamenilor, în care 
trebuie să fim mântuiţi.

Fapte 8:12 [Trad. KJV]
Dar când au crezut pe Filip, care propovăduia lucrurile privitoare la împărăţia lui Dumnezeu şi 
Numele lui Isus Cristos, au fost botezaţi, atât bărbaţi cât şi femei.

Fapte 19:3-6 [Trad. KJV]
Dar cu ce botez aţi fost botezaţi? le-a zis el. Şi ei au răspuns: „Cu botezul lui Ioan.” Atunci Pavel a 
zis: „Ioan într-adevăr a botezat cu botezul pocăinţei şi spunea norodului să creadă în Cel ce venea 
după el, adică, în Isus Cristos.”
Când au auzit ei aceste vorbe, au fost botezaţi în Numele Domnului Isus.
Şi când şi-a pus Pavel mâinile peste ei, Duhul Sfânt S-a pogorât peste ei, şi  vorbeau în alte limbi, şi 
prooroceau.

Efeseni 4:5
Este un singur Domn, o singură credinţă, un singur botez.

Coloseni 3:17 [Trad. KJV]
Şi orice faceţi, cu cuvântul sau cu fapta, să faceţi totul în Numele Domnului Isus, şi mulţumiţi lui 
Dumnezeu şi Tatăl prin El.

I Ioan 5:7
Căci trei sunt care mărturisesc în cer: Tatăl, Cuvântul, şi Duhul Sfânt, şi aceştia trei sunt unul.
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Va veni o zi când fiecare din noi, fie Creştin sau nu, 
vom afla exact ce este dincolo de cortina timpului. 
Biblia promite Viaţă Eternă la unii, iar la alţii, ea promite 
osândă. Fiecare fiinţă umană prin toată istoria cu 

siguranţă s-a întrebat, „Ce mi se va întâmpla 
după ce eu mor?”

Cu mult înainte ca să existe vreodată 
o Biblie de citit, profetul Iov a 

urmărit natura. El a vorbit despre 
nădejdea unui pom, cum, 
când acesta este tăiat jos şi 
moare, totuşi prin atingerea 
apei, el răsare înapoi la viaţă 
şi înmugureşte din nou. Iov a 
ştiut că un om, ca şi pomul, va 
învia iarăşi la viaţă:

Dacă un om moare, va învia el din nou? toate 
zilele hotărâte pentru timpul meu voi aştepta, 
până-mi vine schimbarea.

Tu vei chema, şi îţi voi răspunde: şi îţi va fi dor 
de lucrarea mâinilor Tale.

Dar astăzi Tu îmi numeri paşii: ai ochiul asupra 
păcatului meu. (Iov 14:14-16) [Trad. KJV]

Iov a putut să nu aibă o Biblie să citească, dar el a ştiut 
că Dumnezeu îl va învia într-o zi din mormânt când 
Răscumpărătorul rasei umane a venit.

Oh! aş vrea ca vorbele mele să fie scrise, să fie 
scrise într-o carte;

aş vrea să fie săpate cu un priboi de fier şi cu 
plumb în stâncă  pe vecie…

Dar ştiu că Răscumpărătorul meu este viu şi că 
va sta pe pământ în ziua din urmă.

Chiar după ce viermii din pielea mea nimicesc 
acest trup, totuşi în carnea mea îl voi vedea pe 
Dumnezeu: (Iov 19:23-26) [Trad. KJV]

Profetul vorbea despre Domnul Isus şi învierea 
poporului Lui. Prin descoperire Iov a ştiut căci chiar 
dacă trupurile noastre se pot veşteji complet, Isus va 
restaura carnea noastră. Şi chiar cu ochii noştri, noi vom 
vedea Venirea Lui. Tot poporul lui Dumnezeu doreşte 
să vadă acea zi glorioasă.

VIAŢA DE APOIViaţa De Apoi

Ioan 5:28-29

Nu vă miraŢi de lucrul acesta; 
pentru că vine ceasul când 
toŢi cei din morminte vor 
auzi glasul Lui,
Şi vor ieşi afară din ele. 
Ceice au făcut binele, vor 
învia pentru viaŢă; iar ceice 
au făcut răul, vor învia 
pentru judecată.
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Oricum, tot aşa de sigur cum Dumnezeu există, 
de asemenea există un diavol; şi tot aşa de sigur 
cum există un Cer, există şi un iad. Interesele sunt 
mai înalte decât ne putem imagina. Apostolul Pavel 
a spus că, „Lucruri, pe care ochiul nu le-a văzut, 
urechea nu le-a auzit, şi la inima omului nu s-au suit, 
aşa sunt lucrurile, pe care le-a pregătit Dumnezeu 
pentru cei ce-L iubesc.” (I Cor. 2:9)

Minţile noastre nu pot cuprinde cât de măreţ va fi 
Cerul, şi nici nu pot să cuprindă groaza din iad. Isus 
ne-a spus că iadul este aşa de rău încât ar fi mai bine 
dacă am tăia jos un mădular din trupul nostru decât să 
riscăm să mergem la acel loc îngrozitor.
Dacă mâna ta te face să cazi în păcat, taie-o; este 
mai bine pentru tine să intri ciung în viaţă, decât să ai 
două mâini, şi să mergi în gheenă, în focul care nu se 
stinge. (Marcu 9:43)

Aşa că cine va merge în Cer? Şi cine va merge în 
iad? Acesta este un gând trist, dar Isus a spus că cei 
mai mulţi dintre oameni nu vor primi răsplata care El 
vrea s-o dea: Intraţi pe poarta cea strâmtă. Căci largă 
este poarta, lată este calea care duce la pierzare, şi 
mulţi sunt cei ce intră pe ea. Dar strâmtă este poarta, 
îngustă este calea care duce la viaţă, şi puţini sunt 
cei ce o află. (Matei 7:13-14)

Isus a mai spus, Nu orişicine-Mi zice: „Doamne, 
Doamne!” va intra în Împărăţia cerurilor, ci cel ce 
face voia Tatălui Meu care este în ceruri. Mulţi îmi 
vor zice în ziua aceea: „Doamne, Doamne! nu am 
proorocit noi în Numele Tău? Şi nu am scos noi draci 

în Numele Tău? Şi nu am făcut noi multe minuni în 
Numele Tău?” Atunci le voi spune curat: „Niciodată 
nu v-am cunoscut; depărtaţi-vă de la Mine, voi toţi 
care lucraţi fărădelege.” (Matei 7:21-23)

Doar pentru că o persoană pretinde că este Creştin 
nu înseamnă că el este mântuit. Astfel, aceasta este 
întrebarea evidentă în minţile noastre: Cum primesc 
eu Viaţă Eternă? Isus ne-a dat un răspuns foarte 
simplu: Adevărat, adevărat, vă spun, că cine aude 
Cuvântul Meu, şi crede în Cel ce M-a trimis, are 
viaţă veşnică, şi nu va veni la judecată; ci a trecut de 
la moarte la viaţă. (Ioan 5:24) [Trad. KJV]

Din nefericire, există aşa de puţini oameni în lume 
astăzi care vor să-şi facă timp din zilele lor aglomerate 
ca să audă Cuvântul lui Dumnezeu. Şi există chiar mai 
puţini care vor crede Cuvântul o dată ce l-au auzit.
Bisericile ne spun să fim oameni buni, să ne gândim 
pozitiv, să nu minţim, înşelăm, sau să furăm, şi noi 
vom merge în Cer. Ei nu înţeleg că iadul va fi plin de 
oameni care par să trăiască vieţi bune. Realitatea este 
că noi nu vom merge în Cer din cauza faptelor noastre 
neprihănite sau pentru că noi suntem un membru al 
unei anumite biserici. Există numai o singură cale la 
Viaţa Eternă, şi aceea este prin Isus Cristos. El ne-a 
învăţat că noi trebuie să CREDEM Cuvântul Lui, care 
este Biblia. Cum am putea noi altfel, să fim mântuiţi? 
Când vine ziua judecăţii voastre, veţi auzi voi, „Veniţi, 
binecuvântaţii Tatălui Meu de moşteniţi Împărăţia, 
care v-a fost pregătită de la întemeierea lumii,” 
(Matei 25:34) sau veţi auzi voi, „Duceţi-vă de la Mine, 
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blestemaţilor, în focul cel veşnic, care a fost pregătit 
diavolului şi îngerilor lui”? (Matei 25:41)

Aşa cum ochii tăi citesc peste aceste cuvinte, tu ai 
de făcut o alegere: Vei alege tu să crezi Cuvântul lui 
Dumnezeu? 

Unde îţi vei petrece eternitatea?

Trimiteri
Iov 14:12-16 [Trad. KJV]
Aşa se culcă şi omul şi nu se mai scoală; cât vor fi cerurile, nu se mai deşteaptă, şi nu se mai scoală 
din somnul lui.
Ah! de m-ai ascunde în locuinţa morţilor, de mai acoperi până-Ţi va trece mânia, şi de mi-ai 
rândui o vreme când Îţi vei aduce iarăşi aminte de mine!
Dacă un om moare, va învia el din nou? toate zilele hotărâte pentru timpul meu voi aştepta, până-
mi vine schimbarea. 
Tu vei chema, şi îţi voi răspunde: şi îţi va fi dor de lucrarea mâinilor tale.
Dar astăzi Tu îmi numeri paşii: ai ochiul asupra păcatului meu.

Iov 19:23-26 [Trad. KJV]
Oh! aş vrea ca vorbele mele să fie scrise, să fie scrise într-o carte; 
Aş vrea să fie săpate cu un priboi de fier şi cu plumb în stâncă pe vecie...
Dar ştiu că Răscumpărătorul meu este viu, şi că va sta pe pământ în ziua din urmă. 
Chiar după ce viermii din pielea mea nimicesc acest trup, totuşi în carnea mea îl voi vedea pe 
Dumnezeu: 

Matei 7:21-23
Nu orişicine-Mi zice: „Doamne, Doamne!” va intra în Împărăţia cerurilor, ci cel ce face voia 
Tatălui Meu care este în ceruri.
Mulţi Îmi vor zice în ziua aceea: „Doamne, Doamne! N-am proorocit noi în Numele Tău? N-am 
scos noi draci în Numele Tău? Şi n-am făcut noi multe minuni în Numele Tău?”
Atunci le voi spune curat: „Niciodată nu v-am cunoscut; depărtaţi-vă de la Mine, voi toţi care 
lucraţi fărădelege.”

Matei 22:14
Căci mulţi sunt chemaţi, dar puţini sunt aleşi.

Ioan 3:16-17 [Trad. KJV]
Fiindcă atât de mult a iubit Dumnezeu lumea, că a dat pe singurul Lui Fiu născut, pentru ca 
oricine crede în El, să nu piară, ci să aibă viaţă veşnică.
Dumnezeu, în adevăr, n-a trimis pe Fiul Său în lume ca să judece lumea, ci ca lumea să fie 
mântuită prin El.

Ioan 5:24 [Trad. KJV]
Adevărat, adevărat vă spun, că cine aude Cuvântul Meu, şi crede în Cel ce M-a trimis, are viaţă 
veşnică, şi nu va veni la judecată, ci a trecut din moarte la viaţă. 

I Corinteni 2:9
Dar după cum este scris:  „Lucruri, pe care ochiul nu le-a văzut, urechea nu le-a auzit, şi la inima 
omului nu s-au suit, aşa sunt lucrurile pe care le-a pregătit Dumnezeu pentru cei ce-L iubesc.” 

I Tesaloniceni 4:13-18 [Trad. KJV]
Nu voiesc, fraţilor, să fiţi în necunoştinţă despre cei ce au adormit, ca să nu vă întristaţi ca ceilalţi, 
care n-au nădejde.
Căci dacă credem că Isus a murit şi a înviat iarăşi, credem şi că Dumnezeu va aduce înapoi 
împreună cu Isus pe cei ce au adormit în El.
Iată, în adevăr, ce vă spunem prin Cuvântul Domnului: noi cei vii, care vom rămânea până la 
venirea Domnului, nu vom lua-o înaintea celor adormiţi.
Căci însuşi Domnul, cu un strigăt, cu glasul arhanghelului, şi cu trâmbiţa lui Dumnezeu, se va 
pogorî din cer, şi întâi vor învia cei morţi în Cristos.
Apoi, noi cei vii, care vom fi rămas, vom fi răpiţi toţi împreună cu ei, în nori, ca să întâmpinăm pe 
Domnul în văzduh; şi astfel vom fi totdeauna cu Domnul. 
Mângâiaţi-vă dar unii pe alţii cu aceste cuvinte. 
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Genesa 3:6-7

Femeia a văzut că pomul era bun de mâncat, şi plăcut de 
privit, şi că pomul era de dorit ca să deschidă cuiva mintea. 
A luat deci din rodul lui, şi a mâncat; a dat şi bărbatului ei, 
care era lângă ea, şi bărbatul a mâncat şi el.

Atunci li s-au deschis ochii la amândoi; au cunoscut că 
erau goi, au cusut laolaltă frunze de smochin şi şi-au făcut 
şorŢuri din ele.

Genesa 3:14-15

DOMNUL Dumnezeu a zis şarpelui: „Fiindcă ai făcut lucrul 
acesta, blestemat eşti între toate vitele şi între toate 
fiarele de pe câmp; în toate zilele vieŢii tale să te târăşti pe 
pântece, şi să mănânci Ţărână.

Vrăjmăşie voi pune între tine şi femeie, şi între sămânŢa ta 
şi sămânŢa ei. Acesta îŢi va zdrobi capul, şi tu îi vei zdrobi 
călcâiul.”

PĂCATUL ORIGINARPăcatul Originar

Genesa 3:1

Şarpele era mai şiret decât 
toate fiarele câmpului pe 
care le făcuse DOMNUL 
Dumnezeu. El a zis femeii: 
„Oare a zis Dumnezeu cu 
adevărat: „Să nu mâncaŢi din 
toŢi pomii din grădină”?”

Acesta este primul păcat înregistrat în Biblie. Cel mai 
viclean dintre toate fiarele, şarpele, „a amăgit-o” pe 
Eva făcând-o să mănânce din rodul interzis. Ea l-a 
mâncat şi apoi i l-a dat bărbatului ei, lucru care i-a 
făcut să-şi dea seama că ei erau goi.

Întrebările evidente sunt: Cum poate un şarpe 
să vorbească? Ce are de-a face un măr cu 
goliciunea? Şi, ce legătură are sămânţa 
şarpelui cu toate acestea?

Biblia spune că şarpele a fost cel 
mai „viclean” dintre toate fiarele. 
El a fost aşa de asemănător 
cu un om, încât el a putut 
umbla, vorbi, şi chiar să aibă o 
conversaţie inteligentă. După 
ce el a amăgit-o pe nevasta 
lui Adam, Dumnezeu l-a 
blestemat ca să fie un şarpe, 
dar nu înainte ca păcatul să 
fie săvârşit şi sămânţa să fie 
plantată.

Biblia zice în Genesa 3:15 
că şarpele avea o sămânţă, şi 
Dumnezeu a pus vrăjmăşie între 
cele două seminţe. În mod evident, 
sămânţa şarpelui s-a amestecat cu 
sămânţa naturală a Evei înainte de 
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separare. Cum e posibil ca să fie aceasta consecinţa 
în urma unei muşcături dintr-un măr? Apoi, câteva 
versete mai târziu, „Adam a chemat-o pe nevasta lui 
cu numele de Eva; pentru că ea a fost mama tuturor 
celor vii.” Observaţi că nu spune că Adam a fost tatăl 
tuturor celor vii. 

Există diferite „roade” în Biblie. Desigur, există un 
fruct literar, ca un măr, care creşte şi este consumat 
ca hrană. Există de asemenea roada care se referă la 
lucrările noastre, fie că sunt lucrări naturale ca a lucra la 
fermă şi afaceri, sau lucrări spirituale aşa ca a înfăptui 
miracole sau propovăduirea Evangheliei. Apoi, există 
roada pântecelui, care se referă la zămislire şi naştere 
de copii. 

Ar fi posibil că după ce au mâncat literar din fruct, 
Adam şi Eva să înţeleagă că erau goi? Sau, era vorba 
de o relaţie fizică între un bărbat şi o femeie ca ei să îşi 
dea seama că trebuiau să îşi acopere anumite părţi ale 
trupurilor lor?

Ce s-a întâmplat de fapt în acea zi în Grădină ce a cauzat 
căderea întregii omeniri?

Aşa cum Sămânţa femeii era literar Dumnezeu 
reproducându-se pe Sine în carne umană, 
aşa este sămânţa şarpelui calea literară care 
Satan a aflat că el era în stare să-şi deschidă 
uşa în rasa umană. A fost imposibil ca Satan 
(căci el este numai o fiinţă-spirituală CREATĂ) 
să se reproducă pe sine în maniera în care 
Dumnezeu s-a reprodus pe Sine, aşa că 

relatarea din Genesa spune cum a produs el 
sămânţa lui şi s-a băgat sau infiltrat în rasa 
umană. De asemenea amintiţi-vă că Satan este 
numit „şarpele.” Aceasta este sămânţa lui sau 
infiltrarea în rasa umană despre care noi vorbim.

Înainte ca Adam să aibă vreodată cunoştinţă 
carnală despre Eva, şarpele a avut acea 
cunoştinţă înainte de el. Şi acela născut din 
aceasta a fost Cain. Cain a fost din (născut de, 
făcut de) acel „Cel Rău,” I Ioan 3:12.

…Înţelegerea faptului relatat este că Eva a avut 
în pântecele ei DOI fii (gemeni) de la impregnări 
SEPARATE. Ea a purtat gemeni, cu zămislirea 
lui Cain cândva înainte de aceea a lui Abel.
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Trimiteri
Genesa 3:6-7
Femeia a văzut că pomul era bun de mâncat, şi plăcut de privit, şi că pomul era de dorit ca să 
deschidă cuiva mintea. A luat deci din rodul lui, şi a mâncat; a dat şi bărbatului ei, care era lângă 
ea, şi bărbatul a mâncat şi el.
Atunci li s-au deschis ochii la amândoi; au cunoscut că erau goi, au cusut laolaltă frunze de 
smochin şi şi-au făcut şorţuri din ele.
[Cum era posibil să-şi dea seama că sunt goi, doar pentru că au mâncat din fruct?]

Genesa 3:13-15
Şi DOMNUL Dumnezeu a zis femeii: „Ce ai făcut?” Femeia a răspuns: „Şarpele m-a amăgit, şi am 
mâncat din pom.”
DOMNUL Dumnezeu a zis şarpelui: „Fiindcă ai făcut lucrul acesta, blestemat eşti între toate vitele 
şi între toate fiarele de pe câmp; în toate zilele vieţii tale să te târăşti pe pântece, şi să mănânci 
ţărână.
Vrăjmăşie voi pune între tine şi femeie, între sămânţa ta şi sămânţa ei. Aceasta îţi va zdrobi 
capul, şi tu îi vei zdrobi călcâiul.”
[Şarpele a avut o sămânţă. Evident, aceasta nu se referea la un şarpe.]

Genesa 3:20 
Adam a pus nevestei sale numele Eva: căci ea a fost mama tuturor celor vii.
[De ce nu este Adam chemat tatăl tuturor celor vii?]

Genesa 4:1-2 [Trad. KJV]
Adam s-a împreunat cu nevastă-sa Eva; ea a rămas însărcinată, şi a născut pe Cain. Și a zis, „Am 
căpătat un om de la DOMNUL!”
A mai născut și pe fratele său Abel. Abel era cioban, iar Cain era plugar.
[Toată viaţa vine de la Dumnezeu, fie că este zămislită legitim sau nelegitim. Satan nu poate creea 
viaţă.]

Luca 3:38
Fiul lui Enos, fiul lui Set, fiul lui Adam, fiul lui Dumnezeu. 
[Unde este întâiul născut Cain în genealogia lui Adam?]

I Ioan 3:12
Nu cum a fost Cain, care era de la cel rău, şi a ucis pe fratele său. Şi pentru ce l-a ucis? Pentru că 
faptele lui erau rele, iar ale fratelui său erau neprihănite.
[Dumnezeu a creat pe Adam după chipul Lui propriu. De unde a venit răutatea lui Cain, şi de unde 
a venit neprihănirea lui Abel? Atributele lor au fost moştenite de la părinţii lor.]

Iuda 1:14 [Trad. KJV]
Şi pentru ei a proorocit Enoh, al şaptelea patriarh de la Adam, când a zis: „Iată, că vine Domnul 
cu zecile de mii de sfinţi ai Săi,”
[Niciunde în Biblie nu este Cain în genealogia lui Adam.]
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ZIUA ÎNFRICOŞATĂ A DOMNULUIZiua Înfricoşată A Domnului

Maleahi 4:1

Căci iată, vine ziua, care va 
arde ca un cuptor…

Maleahi 4:5-6

Iată, vă voi trimite pe proorocul Ilie, înainte de a veni ziua 
Domnului, ziua aceea mare şi înfricoşată.

El va întoarce inima părinŢilor spre copii, şi inima copiilor 
spre părinŢii lor, ca nu cumva, la venirea Mea, să lovesc 
Ţara cu blestem.

Ultima Carte din Vechiul Testament promite nimicirea 
lumii. Dar înainte de sfârşit, Ilie profetul este prezis să 
se întoarcă şi să prezinte pe Mesia. Unii spun că Ioan 
Botezătorul a împlinit această profeţie. 

Două mii de ani în urmă, Iudeii au aşteptat pe Mesia 
să vină. Ei au ştiut că Maleahi a profeţit că un om cu 
duhul lui Ilie îl va prezenta pe Mesia. Dar când a venit 
Ioan Botezătorul, el nu a fost ce ei s-au aşteptat ca Ilie 
să fie. Când ei l-au întrebat pe Isus de ce nu a venit Ilie 
mai întâi, El le-a spus clar că Ioan a fost împlinirea acelei 
profeţii: „Şi dacă veţi primi aceasta, el este Ilie, care 
trebuia să vină.” (Elias este forma Greacă a numelui 
Evreiesc, Elijah.)
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A fost numai un grup mic de oameni care a primit 
această descoperire. Pentru cei mai mulţi dintre 
conducătorii religioşi, Ioan nu a fost nimic mai mult 
decât un critic prea fanatic al organizaţiilor lor. Nu 
numai că ei nu au recunoscut duhul lui Ilie, dar chiar 
mai mult, ei de asemenea au omis Venirea lui Cristos.

Astfel a împlinit Ioan Botezătorul profeţia lui 
Maleahi? Nu complet.

Înainte de toate, lumea nu a „ars ca un cuptor” încă, aşa 
că noi ştim că cel puţin o parte din Maleahi 4 încă trebuie 
să se întâmple. O altă parte din Scriptură care nu a fost 
îndeplinită de Ioan a fost, „să întoarcă inima copiilor spre 
părinţii lor.” Şi, Isus, Însuşi, a profeţit că Ilie va (viitor) 
veni şi va reaşeza toate lucrurile. (Matei 17:11)  

De aceea noi trebuie să aşteptăm după Ilie 
înainte de a Doua Venire a lui Cristos!

Acum, în această zi modernă, este timpul pentru a 
Doua Venire a Domnului. Iarăşi, ni se promite că duhul 
lui Ilie Îl va prezenta nouă conform cu Maleahi 4. Dar ce 
grup de oameni îl vor recunoaşte pe Ilie când el vine? 
Numai aceia care îl aşteaptă.

Aceste Cuvinte a le Domnului şi Mântuitorului nostru 
ne vin în minte când ne gândim la profeţia lui Maleahi 
pentru aceste ore de încheiere a timpului: 

Dar Eu vă spun, Acel Ilie deja a venit, şi 
ei nu l-au cunoscut…

Matei 17:12 [Trad. KJV]
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Ce se întâmplă dacă noi pierdem această 
venire a lui Ilie? Vom pierde noi atunci a Doua 
Venire a lui Cristos, cum cărturarii şi Fariseii 
au pierdut Prima Lui Venire deoarece ei nu au 
recunoscut pe Ioan Botezătorul?

Trimiteri
II ÎmpăraŢi 2:15
Fiii proorocilor care erau în faţa Ierihonului, când l-au văzut, au zis: „Duhul lui Ilie a venit peste 
Elisei.” Şi i-au ieşit înainte, şi s-au închinat până la pământ înaintea lui.

Isaia 40:3-4 [Trad. KJV]
Un glas strigă în pustie, Pregătiţi calea DOMNULUI, neteziţi în locurile uscate un drum pentru 
Dumnezeul nostru!
Orice vale va fi înălţată, şi orice munte şi orice deal vor fi plecate, şi strâmtorile vor fi drepte, şi 
coastele se vor preface în câmpii. [Ioan Botezătorul]

Maleahi 3:1
Iată, voi trimite pe solul Meu; [Ioan Botezătorul], el va pregăti calea înaintea Mea. Şi deodată va 
intra în Templul Său Domnul pe care-L căutaţi: Solul legământului, pe care-L doriţi; iată că vine, 
zice DOMNUL oştirilor.

Maleahi 4:1-6
Căci iată, vine ziua, care va arde ca un cuptor! [încă nu s-a întâmplat]; Toţi cei trufaşi şi toţi cei răi, 
vor fi ca miriştea; ziua care vine îi va arde, zice DOMNUL oştirilor, şi nu le va lăsa nici rădăcină 
nici ramură.
Dar pentru voi, care vă temeţi de Numele Meu, va răsări Soarele neprihănirii, şi tămăduirea va fi 
sub aripile Lui; veţi ieşi, şi veţi sări ca viţeii din grajd.
Şi veţi călca în picioare pe cei răi, căci ei vor fi ca cenuşa sub talpa picioarelor voastre, în ziua pe 
care o pregătesc Eu, zice DOMNUL oştirilor.
Aduceţi-vă aminte de legea lui Moise robul Meu, căruia i-am dat în Horeb, rânduieli şi porunci, 
pentru tot Israelul!
Iată, vă voi trimite pe proorocul Ilie, înainte de a veni ziua DOMNULUI, ziua aceea mare şi 
înfricoşată.
El va întoarce inima părinţilor spre copii [Ioan Botezătorul], şi inima copiilor spre părinţii lor, 
[Ilie modern], ca nu cumva, la venirea Mea, să lovesc ţara cu blestem.

Matei 11:10
Căci el este acela, despre care s-a scris: Iată, trimit înaintea feţei Tale pe solul Meu, care Îţi va 
pregăti calea înaintea Ta. [Maleahi 3:1, Ioan Botezătorul]

Matei 11:14 [Trad. KJV]
Şi dacă veţi primi aceasta, el este Ilie, care trebuia să vină. [Ioan Botezătorul]

Matei 17:11-12 [Trad. KJV]
Drept răspuns, Isus le-a zis: „Este adevărat că Ilie va veni întâi, şi va aşeza din nou toate 
lucrurile.  [Ilie modern]
Dar Eu vă spun, Acel Ilie deja a venit, şi ei nu l-au cunoscut, ci au făcut cu el ce au vrut. Tot aşa are 
să sufere şi Fiul omului din partea lor.” [Ioan Botezătorul]

Luca 1:17 [Trad. KJV]
Va merge înaintea Lui în duhul şi puterea lui Ilie, ca să întoarcă inimile părinţilor la copii, şi pe cei 
neascultători la înţelepciunea celor neprihăniţi; ca să gătească Domnului un popor bine pregătit. 
[Ioan Botezătorul]
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CUVÂNTULCuvântul

Evrei 4:12

Căci cuvântul lui dumnezeu 
este viu şi puternic, mai 
tăietor decât orice sabie cu 
două tăişuri, pătrunde până 
acolo că desparte sufletul 
şi duhul, încheieturile 
şi măduva, şi este un 
discernător al simŢurilor şi 
gândurilor inimii.

Cu aşa de multe doctrine, denominaţiuni, şi culte în 
această lume modernă, unde este locul adevăratului 
creştin? Dacă Petru, Iacov, şi Ioan erau aici pe pământ 
astăzi, la ce denominaţiune s-ar înscrie ei? Ar mai urma 
miracolele slujba lor sau ar declara ei că acele zile au 
trecut de mult? Ar compromite ei botezul biblic? Ar urma 
ei doctrina bisericii lor chiar dacă aceasta este deviată de 
la Cuvânt? Ar crede ei Biblia, sau ar crede ei pe Fariseii şi 
Saducheii de astăzi?

Pune-ţi întrebarea aceasta: Dacă Isus Cristos era aici 
astăzi, ai părăsi tu totul ca să-L urmezi? Ai crede tu 
Cuvântul Lui?

El ţi-a dat aceeaşi oportunitate care El a dat-o la ucenicii 
Lui. El a pus această broşură în mâna ta să te îndrepte 
înapoi la Cuvântul Lui, Biblia Lui. Ce vei face tu?

Bărbaţi şi femei, prieteni, vă daţi voi seama 
că Dumnezeul din Cer care a înviat pe 
Cristos Isus din morţi, El nu este mort ci El 
este viu. Şi dacă El şi-a ţinut Cuvântul Lui 
faţă de David, dacă El l-a ţinut faţă de Ilie, 
dacă El l-a ţinut faţă de Moise, dacă El l-a 
ţinut faţă de copiii Evrei, dacă El l-a ţinut 
faţă de--de Daniel, El îl va ţine faţă de voi şi 
de mine.
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